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INTERPELACJA
Szanowny panie prezydencie,

Na prosbg mieszkaric6w wloclawk a zamieszkalych w sr6dmiesciu, a dokladnie
w okolicy ul' chmiefnej, chopina iwroniej proszg o zweryfikowanie czy sygnalizacja
Swietlna na skrzylowaniu przy tych ulicach nie wydaj e zbytglosnych i uciqzliwych
dla mieszkanc6w d2wigk6w.

Mieszkancy tych okof ic sygnarizuiq,2e po niedawnej zmianie sygnarizacji
Swietlno-dzwigkowej na przejsciu dfa pieszych sygnaljest aktuafnie bardzoqlosny,
donosny, dra2niqcy i powoduje, 2e nie mo2na otwierai okien. sygnafizacja ta
czynna iest przez calq dobg ijest to szczeg6lnie uciqzliwe w godzinach nocnych.
Przy aktualnie istniejqcych warunkach atmosfe rycznych i zwiqzanych ztym bardzowysokich temperaturach mieszkadcy twierd zq,Zew nocy nie mozna otworzyi oknai wypoczqc' gdy| wtedy przy zmniejszonym ruch drogowym, kiedy obowiqzuje ciszanocna szczegolnie uciqzliwym wydaje sig byi ten dzwigk. w imieniu mieszkaric6w

prosze wigc jeszcze raz o sprawdzenie w jaki spos6b mozna pom6c rozwiqzac tenproblem' czy mo2liwe jest zmniejszenie intensywnosci emitowanego dzwig ku,bqdiwylqczenie go w godzinach nocnych.
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